

其他捐款方法 **Other Donation Methods**

現金捐款 Cash Donation

請親臨本會中環辦事處繳交。

Please come in person to our Central Office to make the donation.

地址 Address:

香港中環纜車徑 1 號

No. 1 Tramway Path, Central, Hong Kong

營業時間（星期一至日）Business Hour (Monday to Sunday): **10:00 – 19:00**

銀行直接存款 Bank Deposit

可於匯豐銀行各分行或透過自動櫃員機將善款直接存入世界自然基金會專戶。

Deposit your donation into our HSBC account through the **ATM machine** or **any bank branches**.

戶口名稱 Name of Beneficiary: **世界自然(香港)基金會 World Wide Fund For Nature Hong Kong**

戶口號碼 Account no.: **#004-111-385316-001**

劃線支票 Crossed Cheque

請把抬頭為「世界自然(香港)基金會」的劃線支票寄回本會。

Please make a cheque payable to “**World Wide Fund For Nature Hong Kong**” and send it to our **Supporter Care Team**.

郵寄地址 Postal Address:

香港新界葵涌葵昌路 8 號萬泰中心 15 樓，世界自然基金會（捐款事務小組收）

**Supporter Care Team, WWF-Hong Kong, 15/F, Manhattan Centre,
8 Kwai Cheong Road, Kwai Chung, N.T., Hong Kong**

繳費靈捐款 PPS

可透過音頻電話(**18033** (中文)/**18031** (英文))或於互聯網 www.pps hk.com 以繳費靈捐款；賬單號碼即捐款者 8 位數字的電話號碼。

Dial PPS hotline (**18033** (Chinese)/**18031** (English)) or via www.pps hk.com to make your donation; the reference number is donor's 8-digit phone number.

世界自然基金會商戶編號 The merchant code of WWF: **9502**.